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Raceledelsesmøde 11. november, 2021 
Sted: Madam Bagger, Solens Plads 6, 4220 Korsør 

Kl: 17:00 

Deltagere: Mickey Kofoed Jensen (MKJ), Jørgen Falk (JF), Birgitte Ahlberg (BA), Susanne Tillge (ST), 

Lisbeth Bjølseth GraveRandi Pedersen (RP – online via Teams). 

 

1. Valg af mødeleder: 
JF valgt som mødeleder 

2. Valg af referent 
RP valgt som referent. 

3. Godkendelse af dagsorden 
Punktet 7h - inventarliste blev tilføjet.  

4. Godkendelse af referat 
5. Post til raceledelsen 

a. Se sager til debat 
6. Orientering om racens økonomi. 

Det ser fint ud med racens økonomi. BA sender en oversigt rundt til raceledelsen. 
 

7. Sager til debat og til beslutning 
a. Evaluering af arrangementer siden sidste møde 

i. WT – Tjele.  
Rigtig godt arrangement, hvor stemningen var meget positiv blandt 
deltagerne, og hvor der var styr på detaljerne dagen igennem. Positiv 
tilbagemelding omkring blanding af hold, hvor alle niveauer fulgtes ad. 
 

ii. NM – Stor tilfredshed med arrangementets afvikling generelt.  
 

iii. Åben A, Vemmetofte – godt arrangement. Skytterne var tilfredse, og 
deltagerne havde en dejlig dag. Der er gode muligheder for at få en A-prøve 
igen næste år. Godt at prøvens dommer havde stor respekt for jagtens 
afvikling. Positiv modtagelse af online lodtrækning. Det gentages på prøven 
på Snedinge d. 5.12, såfremt det bliver aktuelt med lodtrækning. 
 

b. Revideret markprøvesystem – heriblandt møde med bestyrelsen og diverse udvalg. 
Raceledelsen var repræsenteret. Repræsentanterne fik fremlagde det oplæg som 
blev udarbejdet sammen med medlemmerne, på medlemsmødet d. 8.11. Det var 
det klare indtryk på mødet med Bestyrelsen, at alle 5 racer ønskede, at det videre 
arbejde skulle tage afsæt i forslaget fra bestyrelsen. Oplægget fra raceledelsen til 
bestyrelsen, samt de vigtigste punkter der blev fremhævet af flatcoat på mødet, vil 
blive lagt på racens hjemmeside. 
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c. Møde om HD fotografering med schæfer og øvrige retrieverracer. LBG deltog som 
racens repræsentant i et online møde omkring HD-status for racerne. Generel 
nedgang i antallet af A-hofter på mange racer. Der bliver arrangeret et nyt møde i 
gruppen, hvor der blandt andet fokuseres på spørgsmålet om der er sket ændringer i 
arbejdsgangen/præmisserne for bedømmelserne. LBG er racens repræsentant i 
arbejdet i gruppen. 
 

d. Krav til stambog basis plus. Raceledelsen afventer arbejdet med HD-
bedømmelserne, før der tages stilling til om kravene til Basis+ stambog eventuelt 
skal skærpes. 
 

e. DKCH(U) – det videre arbejde.  
 

RP samler data fra de øvrige nordiske lande omkring Championater uden koblinger, 
og fra racerne labrador og golden i DK. Der afholdes et separat møde omkring 
responsen til bestyrelsen. 
 

f. Tanker om hvordan der kommer flere hunde “op” gennem markprøvesystemet. 
Enighed om at arbejde videre med oplægget omkring forslåede træf og 
træningsniveauer. Der bliver indkaldt til et møde, hvor alle der er interesserede i at 
hjælpe med at løfte opgaven kan deltage. Mødes afholdes inden årets udgang. 
 

g. 2022 aktiviteter 
 

6. februar Årsmøde 

13. marts Working Test, Sjælland 

2. april Certifikatudstilling 

3. april Markprøve B 

Marts-april Sportræningstræf 

Maj Udstilling med ches og Curly 

31. juli Jægerforbundets racedyst 

13.-14. august Markprøvetræningstræf 

27. august Marprøve B 

28. august Certifikatudstilling 

17-09-2022 Working Test, Sjælland 
 

Arrangementerne for 2022 blev gennemgået. Der er tovholdere på alle arrangementer Excel-ark 

med oversigt over arrangementer. 

 
h. Oversigt over inventar. 

Hver og en af raceledelsens medlemmer, udarbejder lister over ”flatcoat-inventar” 
og sender listen til BA. BA laver et opslag til hjemmesiden.  
 

8. Stof til Retrieveren og hjemmesiden. Rapport fra NM og A-prøven på Vemmetofte. 
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MKJ - Forslag om at lave annonce omkring racens arrangementer i Retrieveren. Forslaget 
blev vedtaget. 

a. Facebook ansvarlig fra raceledelsen til vurdering af opslag.  
BA tager opgaven med at blive raceledelsens administrator af Facebookgruppen. 
 

9. Evaluering af mødet.  
Ingen bemærkninger. 

10. Eventuelt 
Ingen bemærkninger. 

11. Parkering til kommende f2f møder 
a. Roller og ansvar 
b. Nordisk avslrådskonference 
c. Racekompendie 

12. Foreløbige dagsordenspunkter til næste gang. 
Opfølgning på DK(U)CH-repsons. 
Opfølgning på trænermøde 
Apporteringsprøven. 
 

13. Dato og sted for næste møde. 
18.01.2022 – online/telefonmøde kl 19.00 


